
Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Wloclawek

Wloclawek. dnia 16.09.2024 r.

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W sprawie odkrycia kilku ,rlyiew" z legendarnego wloclawskiego

mostu lyiwowego

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszka6c6w Wloclawka zwracam siq z proSb4 w sprawie

odkrycia kilku ,}yhew" z legendarnego wloclawskiego mostu lyzwowego, aby

wyeksponowai je w odpowiednim miejscu. Proponujq, aby znalezione elementy

byty dostepne przy Palacu Biskupim przy ulicy Gdariskiej. W miejscu gdzie

kiedy5 byla przeprawa na Wi5le lqczqca Szpetal Dolny z centrum miasta. W

zal4czeniu przesylam zdj qc i e.

Bqdzie to atrakcja dla mieszkaric6w i turyst6w odwiedzaj4cych nasze

miasto.

ProszE Pana Prezydenta o zajqcie stanowiska w tej sprawie i pozytywne

rcryatrzenie proSby.
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